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Boer, RJC (Rozanne)

Onderwerp: Mondelinge vragen kleur van Zwarte Piet gaat veranderen

 
Van: Mark Jongeneel <m.jongeneel@jongeneel.net> 
Datum: 10 november 2020 om 09:48:20 CET 
Aan: "Aalst, RPA van (Rumo)" <RPA.van.Aalst@Sliedrecht.nl> 
Onderwerp: Artikel 38 vragen kleur van Zwarte Piet gaat veranderen 

  
Goedemorgen Rumo, 
  
Hierbij stuur mijn artikel 38 vragen die ik vanavond ga stellen aan de portefeuillehouder:  
  
Het college heeft namens de gemeenteraad geantwoord aan een (ex)inwoner dat Zwarte Piet van 
kleur gaat veranderen in Sliedrecht. Terwijl de gemeenteraad hier nooit een standpunt over heeft 
ingenomen. Slydregt.NU vindt dit een bijzondere gang van zaken dat het college bepaalt hoe er 
invulling wordt gegeven aan een kinderfeest en hiermee naar buiten treedt als het standpunt van de 
gemeente Sliedrecht. Slydregt.NU is van standpunt dat de politiek er niet overgaat hoe een 
kinderfeest wordt gevierd en dat deze taak is weggelegd voor de samenleving (Stichting 
Evenementen Sliedrecht). Daarom hebben wij een paar vragen aan de portefeuillehouder. 
  
De fractie Slydregt.NU heeft de volgende vragen aan de portefeuillehouder: 
1.           Wat is de rol van de gemeente bij een Sinterklaasintocht? 
2.           Sinds wanneer gaat de gemeente over wel of geen Zwarte Piet bij een intocht? 
3.           Waarom doet de gemeente de uitspraak en wordt niet verwezen naar de organisatoren van 
de Sinterklaasintocht? 
4.           Waarom heeft de gemeente (lees het college) een mening openbaar gemaakt, die niet 
overeenkomt met het raadsgeluid/mening politieke partijen (is niet gepeild)?  
5.           Wat waren de afwegingen van het College om tot dit besluit te komen? 
6.           Waarom niet eerst een gesprek met de raad over dit thema? 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Mark Jongeneel 
Fractievoorzitter Slydregt.NU 
Raadslid te Sliedrecht 
0613560364 
Mail: m.jongeneel@jongeneel.net of slydregt.nu@gmail.com 

 
  


